
Møte Hana FAU

Sted: Hana skole

Dato: 07.04.22

Tilstede:
1a: Astrid Iren Kalvik
1b: Roar Nygaard
2a: Odd Meling
2b:   Lene Espedal
3b: Trine Grøtteland
4a:  Anne Lynghammer
4b:
5a: Christel Dahl
5b: Monika Skramstad Dørum
6a: Wilfred Johnsen
6b: Ivana Narvestad
7a: Elin Hetland
7b: Marianne Gismervik Halvorsen
SFO:

Atle Sømme

Referent: Trine Grøtteland

Neste møte: 05.05.22

28/2021-22 Orientering fra skoleledelsen ved Rektor, Atle Sømme

Hana skole var vert for kompetansesamling for 200 ansatte i Sandnesskolen.
Leverandører for digitale læremidler viste sine løsninger.

Ny influensabølge fører til utfordrende bemanningssituasjon.

Rektor sjekker opp interesse for mattemaraton etter innspill fra FAU.

Bekymring for økt fravær i skolen - virker som det er lavere terskel for å være
hjemme etter pandemien.

Fokus på fysisk aktivitet framover:
- hjertesone - aktivitetskonkurranse
- kast ballen for 1.-3.t trinn ved skolestart
- 5. trinn påmeldt Trolljegeren i mai

Utfordringer med å skaffe bark til dugnad - men rektor følger opp.



Vedr trafikksikkerhet på skoleveien - områdeutvalget følger opp videre.

29/2021-22 Orientering fra Fau-leder

30/2021-22 Orientering fra arbeidsgruppene:
- Utegruppe

o Dugnad mandag 9. mai kl 17:30
o Planlagt grilling i grillhytten
o Organiserer i grupper og fordeler oppgaver når foreldrene kommer

- Trafikkgruppe
o Gavekort til trafikkvaktene er bestilt

- 17 mai gruppe
o Programmet er meldt inn
o Hatt møte med klassekontaktene
o Premier er bestilt
o Sjekker med lokale bedrifter og Hana IL sine sponsorer om de kan

bidra med noe.
o God kontroll på organisering
o Kan bruke Wilfred sitt nummer for vipps på 17. mai - dette går inn

på egen konto

- Natteravn
o Oppstart etter påske

- Trivselgruppe
o Karneval gjennomført for alle trinn

- Økonomi
o Rett over 60.000 på konto

31/2021-22 Orientering fra samarbeidsgrupper:
- SU

o Orientering om tiltak for trygg skolevei. Krever bedre
sikringstiltak.

o Bjørns hage og anlegg skulle ha befaring på gjørmehull på skolens
område, usikkert hva utfallet ble etter befaringen.

o Regjering varsler regler for elektriske kjøretøy - skolen avventer
nye ordensregler i påvente av dette.

- SMU
o orientert om utelys
o ønske om nytt nett til håndballmålet  - Rolf Arne sjekker opp

mulighet for støtte fra kommunen. Hvis ikke følger FAU dette opp.
o merking av skolegården - Rolf Arne sjekker opp vedr

kontaktperson, Wilfred følger også opp dette.
o småskolen ønsker utbedring av området på oppsiden av skolen,

men det må avventes ift gjørmehull.



o god erfaring med leirskole i starten av 7. trinn
o Sniff: fokus på orden på småskolen
o Klager på hygiene på toalett på småskolen
o God erfaring med elevrepresentantene fra syvende trinn - de er ivrige

og kommer med gode innspill

Eventuelt:
Anbefaler å sende ut en påminnelse om forslag til tema for årlige foreldremøte.


